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ACTA DEL CONSELL SECTORIAL D’ESPORTS, QUALITAT DE VIDA I IGUALTAT 

 

Data: 17 de març de 2021, 17.30 h 

 

Lloc: https://meet.jit.si/ConsellesportsSantsMontjuic 

 

Presideixen el Consell: 

Sr. Albert Deusedes,  Conseller d’Esports de Sants-Montjuïc 

Sr. Jordi ,   Vicepresident del Consell d’Esports de Sants-Montjuïc Suñé

 

Consellers/es: 

Sr. Ancor Mesa,   GMD BeC 

Sr. Toni Martínez,  GMD ERC 

Sra. Georgina Lázaro,  GMD JxCat 

Sr. David Labrador,   GMD Cs 

 

Representants entitats i equipaments: 

Sr. Josep Figuera,               BAM 

Sr. Josep Beltran,                Club Ciclista Catalunya 

Sr. Andreu Farrera,              Federació Taula esports La Marina 

Sra. Montserrat Dot,            Unió Esportiva de Sants 

Sra. Irene Ortolà,                 Club Gimnàstic BCN 

Sr. Miquel Melero,                Club Petanca Sants 

Sr. Víctor Bermúdez             Atles Esports 

Sra. Natàlia,                        JAC Sants 

Sr. Sergio Delgado,             Director del Poliesportiu La Marina 

Sr. David Jurado,                Director d’instal·lacions esportives – 

                                          Associació Esportiva Institució Montserrat 

 

Personal tècnic municipal: 

Sra. Maria Rengel,               Direcció serveis persones i territori Districte de  Sants-Montjuïc 

 

S’excusa Quim Garreta, del Club Esportiu Handbol BCN Sants i el Sr. Lluis Gràcia d’Atles Esports 

 

Total d’assistents: 17 persones                               

 

 

Ordre del dia 

 1. Benvinguda 

 2. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior 

 3. Proposta procés de selecció del nom del poliesportiu del c/ Roger 

 4. Informacions vàries  

 5. Torn obert de paraules 

 

 

 

 

 

 

https://meet.jit.si/ConsellesportsSantsMontjuic
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 1. Benvinguda. 

 

Albert Deusedes, Conseller d’Esports de Sants-Montjuïc, dóna la benvinguda al Consell d’Esports i 

agraeix l’assistència de les persones participants. 

 

 

 2. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 

 

Jordi Suñé va assenyalar que el nom de la persona de la Unió Esportiva de Sants no era correcte, s’ha 

incorporat el canvi. També comenta que la seva intervenció al torn de paraules, sobre les Superilles, no 

s’ha recollit bé. Comentava en la darrera sessió que a l’hora de dissenyar les Superilles es tingués en 

compte l’àmbit esportiu.  

 

Es tenen en compte les aportacions del Jordi Suñé i, sense més comentaris ni esmenes, s’aprova l’acta 

de la sessió anterior. 

 

 

 3. Proposta procés de selecció del nom del poliesportiu del c/ Roger. 

 

Albert Deusedes explica que estan acabant les obres del poliesportiu del carrer Roger i s’ha de triar el 

nom que tindrà l’equipament. 

 

El Conseller detalla que tant l’escola bressol com el poliesportiu del carrer Roger tindran dos processos 

de tria de nom. El Consell d’Esports ha de proposar noms pel poliesportiu i, alhora, el Consell Escolar 

proposarà noms per l’escola bressol. Els dos Consells també trien, cadascun, una persona representant 

que formarà part de la Comissió de tria de nom i, a banda, aquesta Comissió estarà formada també pel 

Regidor del Districte, un representant de cada grup polític del Districte, un membre de la Taula de 

Memòria Històrica i un membre de la Comissió de Seguiment de Sants-Badal. La Comissió tindrà 

l’encàrrec de triar tres propostes de noms pel poliesportiu i tres més per l’escola bressol, que es portaran 

a votació ciutadana.  

 

Albert Deusedes, com a membre del Consell, proposa un nom: Poliesportiu Sants-Badal. Aquesta 

proposta té una doble voluntat. Per una banda, continua en la línia que es va començar amb el 

poliesportiu de La Marina, evitant que els equipaments tinguin el nom d’una persona referent d’aquell 

àmbit, perquè sempre genera incomoditats a algun sector. D’altra banda, nombrar el poliesportiu “Sants-

Badal” és una bona eina per reivindicar la identitat del barri. La resta de membres del Consell es mostren 

d’acord amb la proposta. 

 

Es proposa que el representant del Consell Esportiu a la Comissió sigui el Vicepresident, Jordi Suñé.  

 

 

 4. Informacions vàries. 

 

Albert Deusedes anuncia que el dia 12 de març es va fer efectiu el canvi de nom de La Bàscula, que ha 

passat a ser La Bàscula – Emilio Fernández. Valora que el canvi ha estat àgil i el procés no s’ha allargat 

en el temps.  
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El Conseller afegeix que, encara que la informació arriba tard, hi ha una nova empresa gestora de les 

instal·lacions esportives de futbol de La Bàscula – Emilio Fernández, l’Associació Esportiva Institució 

Montserrat. Fa uns mesos que aquesta nova empresa està fent la gestió i demana disculpes per no 

haver-ho explicat al darrer Consell.   

 

David Jurado, director de les instal·lacions esportives i representant de l’Associació Esportiva Institució 

Montserrat, es presenta al Consell i s’ofereix per qualsevol dubte o suggeriment que pugui sorgir.  

 

El Conseller explica que s’ha obert el concurs de gestió del poliesportiu del carrer Roger, la licitació ja 

està publicada. En unes setmanes s’anunciarà qui serà el gestor d’aquestes instal·lacions. 

 

Com cada any, s’ha iniciat el procés d’homologació de les entitats esportives que ofereixen activitats en 

horari escolar. Albert Deusedes recorda que és un procés voluntari que permet assegurar uns 

estàndards de qualitat i garantir un accés universal de la pràctica esportiva en aquelles activitats que van 

adreçades a infants i adolescents. La idea que hi ha al darrera és que les famílies puguin accedir a una 

subvenció que redueixi per aquestes el cost de l’activitat. El termini per completar el procés arriba fins el 

30 d’abril de 2021.  

 

Maria Rengel, cap de la Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del Districte de Sants-Montjuïc, 

explica que s’ha format un grup de treball de millora dels criteris d’adjudicació d’espais a les instal·lacions 

esportives del Districte. La idea que hi ha al darrera és homogeneïtzar i coordinar criteris entre les 

diferents instal·lacions esportives del Districte. El darrer document que regula aquesta qüestió és de 

2013 i és necessari actualitzar-lo. El grup de treball està format per un representant de cada equipament 

esportiu i tècnics/tècniques del Districte. S’elaborarà un document que es portarà a aquest Consell per la 

seva validació.  

  

 

 5. Torn obert de paraules. 

 

Jordi Suñé celebra que enguany el Club Ciclista Catalunya fa 75 anys i aprofita per comentar que seria 

positiu disposar d’una escola de ciclisme al Districte. 

 

Jordi Suñé demana que des del Districte es faci una síntesi de les propostes de Pressupostos 

Participatius en l’àmbit esportiu i es faciliti a les entitats esportives.  

 

Per últim, pregunta si ha passat la validació tècnica la proposta d’instal·lar marcadors electrònics als 

equipaments esportius. 

 

Albert Deusedes respon que, efectivament, la proposta dels marcadors electrònics ha passat a la fase de 

suports dels Pressupostos Participatius.  

 

Sobre enviar el llistat de propostes a les entitats esportives, assenyala que des de l’administració s’ha de 

garantir neutralitat en el procés i han de ser les entitats per si mateixes qui s’organitzin per les votacions, 

si escau.  

 

Sobre els 75 anys que fa el Club Ciclista Catalunya, s’està treballant perquè l’escola de ciclisme pugui 

ser una realitat i s’ha arribat a un acord per compartir espai amb els Castellers. Confia en que durant el 

2021 aquesta iniciativa es faci realitat. Afegeix que el 21 de març el Club Ciclista Catalunya fa la seva 

matinal ciclista, a avinguda Maria Cristina i carrer Ferrer i Guàrdia, durant tot el matí. 
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Josep Beltran, representant del Club Ciclista Catalunya, agraeix la promoció de la matinal ciclista i amplia 

la informació sobre l’aniversari del Club. Explica la situació que estan patint com a entitat en relació amb 

la seva seu social. Demana tenir una reunió amb el Districte i trobar una solució perquè el Club disposi 

d’un espai, sobretot de cara a poder-se reunir amb l’alumnat i les famílies de la futura escola de ciclisme.  

 

Albert Deusedes assenyala que són conscients d’aquesta qüestió i es reuniran amb l’entitat per parlar-

ne. 

 

Miquel Melero, secretari del Club Petanca Sants, explica la problemàtica que estan patint per practicar el 

seu esport. Estan en procés d’obrir l’escola de petanca i assenyala que pateixen una mancança 

generalitzada d’espais per portar a terme la seva pràctica esportiva, els espais actuals són insuficients. 

D’altra banda, demana que l’entitat disposi d’un espai físic per desenvolupar la seva activitat, com a 

mínim amb dos vestuaris. Demana que se’ls habiliti un espai al recinte de l’Espanya Industrial. Assenyala 

que se’ls ha informat prèviament que a l’Espanya Industrial no es poden instal·lar mòduls perquè és un 

espai verd, però a altres Districtes s’ha permès instal·lar mòduls a recintes verds. Una altra opció, menys 

desitjable per l’entitat, és traslladar la pràctica esportiva fora del barri de Sants. Una tercera opció és que 

al carrer de l’Energia, on hi havia el 8 de maig, s’adapti un espai per l’activitat esportiva de l’entitat. El 

representant del Club Petanca Sants també assenyala la possibilitat de disposar de més pistes de 

petanca a l’Espanya Industrial, davant de les grades.  

 

Albert Deusedes explica que aquesta qüestió s’ha estat treballant i s’ha realitzat unes obres menors a la 

Casa del Mig, al parc de l’Espanya Industrial, per tal que entitats com el Club Petanca Sants puguin 

utilitzar els lavabos. El Club pot posar-se en contacte amb el Districte per disposar de les claus. Quant a 

tenir un espai per l’entitat al parc, més enllà dels lavabos, ja s’ha comunicat que no pot passar per 

instal·lar un mòdul a l’espai verd. Però, des del Districte hi ha compromís per trobar una solució per 

poder guardar el material de l’entitat al parc de l’Espanya Industrial.  

 

Miquel Melero pregunta si es podria utilitzar la guingueta del parc. Albert Deusedes explica que, malgrat 

està a un espai gestionat pel Districte, és una concessió municipal i és de ús privat. El Conseller afegeix 

que la solució definitiva per aquesta qüestió serà l’obertura dels equipaments esportius de la Magòria, 

que està en procés de redacció del projecte executiu. El 20 d’abril hi haurà una reunió sobre l’estat de la 

Magòria, a la qual estan convocades les entitats esportives. En qualsevol cas, el Conseller proposa que 

l’entitat es reuneixi amb el Districte per tractar aquesta qüestió en concret.  

 

Jordi Suñé valora que, en relació amb la impossibilitat d’instal·lar un mòdul al parc de l’Espanya Industrial 

mentre que a altres parcs sí es fa, no hi hauria d’haver-hi dins de la ciutat greuges comparatius entre 

diferents entitats esportives. Albert Deusedes valora que, sovint, dues situacions que poden semblar 

iguals no ho són.  

 

Sense més intervencions, es dóna per tancada la sessió.  


